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   ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 
7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 26 

от 28.06.2013 г. 

 

Днес, 28.06.2013 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 

На заседанието присъстваха: 9 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великовa, Росица Иванова, Янка Господинова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов и Тюркян Мехмед. 

Отсъства: Ивелина Миткова и Марин Пейчинов. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, 

кметове на кметства и кметски наместничества от общината. 

Гости: Янка Жекова – директор на ОУ”Христо Ботев”, директора на 

НУ”Отец Паисий” с. Алеково, Йордаан Георгиев и Росица Кирилова – репортери, 

Християна Живкова – гражданка. 
 

След направената проверка, председателя на ОбС, на основание чл. 27, 

ал.2 от ЗМСМА откри заседанието . 

Всички имате дневния ред за днешното заседание. Нови докладни няма. Има 

допълнение в докладна записка: „Учредено право на безвъзмездно ползване на част 

от имот – частна общинска собственост”/включен и гаража за отдаване под наем/. 

Към т. 9 има две молби: от Пауна Банчева и Стойка Илиева и уведомление от 

Росица Кирилова (редактор на “Репортер Силистра“) да си ползва правото като 

гражданин на трите минути за изказване. 

Колеги, имате ли други предложения, относно дневния ред? Имате думата?  

Считам ,че сте съгласни с дневния ред в този му вид: 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви новия дневния ред за 

днешното заседание: 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно: „Определяне на средищни училища”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на имоти общинска 

собственост за задоволяване на здравните услуги на населението в община 

Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно: „Учредено право на безвъзмездно ползване на 

част от имот – частна общинска собственост”. 

   Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно: „Решение №135 от  протокол 019/22.11.2012 г. 

на Общински съвет Алфатар”. 
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    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно: „Учредяване правото на ползване на земеделски 

имот – общинска собственост за устройване на постоянен пчелин”. 

     Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно: „Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху земеделски имоти частна общинска собственост”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно: „Учредяване право на строеж на фирма ЕТ 

„ЧЕДИТА - Чавдар Ченев”, върху имот частна общинска собственост. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно: „Даване съгласие за бракуване на ДМА 

/транспортни средства/ собственост на Община Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

9.1. Молба от Пауна Христова Банчева. 

9.2. Молба от Стойка Иванова Илиева. 

9.3. Уведомление от Росица Стефанова Кирилова. 
 

Златка Питакова: Който е съгласен с така направените промени в дневния 

ред за днешното заседание на ОбС, моля да гласува. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕ № 224 

ОбС АФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно: „Определяне на средищни училища”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на имоти общинска 

собственост за задоволяване на здравните услуги на населението в община 

Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно: „Учредено право на безвъзмездно ползване на 

част от имот – частна общинска собственост”. 

   Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно: „Решение №135 от протокол 019/22.11.2012 г. на 

Общински съвет Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно: „Учредяване правото на ползване на земеделски 

имот – общинска собственост за устройване на постоянен пчелин”. 

     Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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6. Докладна записка относно: „Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху земеделски имоти частна общинска собственост”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно: „Учредяване право на строеж на фирма ЕТ 

„ЧЕДИТА - Чавдар Ченев”, върху имот частна общинска собственост. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно: „Даване съгласие за бракуване на ДМА 

/транспортни средства/ собственост на Община Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

9.1. Молба от Пауна Христова Банчева. 

9.2. Молба от Стойка Иванова Илиева. 

9.3. Уведомление от Росица Стефанова Кирилова. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно: „Определяне на средищни 

училища”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на ПК 

“Образование, култура, спорт, туризъм, вероизповедание” за становище на 

комисията: 

Росица Иванова: На заседанието на ПК казах, че това е законово, изисква се 

всяка година да се актуализира списъка на средищните училища в Община 

Алфатар, това са ОУ”Христо Ботев” гр. Алфатар и НУ”Отец Паисий” с. Алеково. 

Становището на комисията е да се приеме докладна записката. 
 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 7, ал. 1 от Постановление №84/06.04.2009 г. за 

приемане на списък на средищните училища в Република България, определяне на 

критерии за включване в списъка на средищните училища и приемане на 

финансови правила за разходване на средствата за допълнително финансиране за 

осигуряване обучението на пътуващите ученици от средищните училища (обн. ДВ. 

Бр.29/17.04.2009 г.), предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 225 
 

1. Определя ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар за средищно училище, в което се 

обучават ученици от І до VІІІ клас от следните населени места: с. Алеково, 

с.Бистра, с. Васил Левски, с. Цар Асен и с. Чуковец; 

2. Определя НУ „Отец Паисий” с. Алеково за средищно училище, в което се 

обучават ученици от І до ІV клас от следните населени места: с. Алеково, с. Бистра; 

3. Възлага на кмета на общината в срок до 15 август да изпрати в МОН 

мотивирано предложение за определяне на средищни училища на територията на 

Община Алфатар. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от 

дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на 

имоти общинска собственост за задоволяване на здравните услуги на населението в 

община Алфатар”. 

Златка Питакова: Председателя на ПК ”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”, г-н Марин Пейчинов отсъства. Г-жо Желева ще 

се ангажирате ли да говорите от името на цялата комисия? 

Радка Желева: Ако останалите нямат нищо против. Разгледахме докладната 

записка и възникнаха въпроси. След отговорите им стана ясно, че общината трябва 

да включи и гаража в отдаването на сградата в с. Алеково. Допълнено е в 

докладната и становището на комисията е да се отдадат под наем имотите 

общинска собственост за задоволяване на здравните услуги на населението на 

община Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги, други въпроси? Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 14, ал. 1, ал. 6 и ал. 7 от ЗОС 

и чл. 15, ал. 1 и чл. 19 от НРПУРОИ приета от ОбС Алфатар, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 226 
 

1. Дава съгласие за предоставяне под наем за срок от 10 (десет) години, на „Д-

р Христо Куртев АПМП-ИП” ЕООД, ЕИК: 201601550, с адрес на управление 

с.Алеково, община Алфатар, ул.”Алеко Константинов” № 58, представлявано от д-

р Христо Лазаров Куртев, следния имот общинска собственост: Част от първи етаж 

на Здравна служба и представляващ – лекарски кабинет № 1 част от чакалня, 

манипулационна, стая за почивка, женска и детска консултация с обща ЗП от 

76,68кв.м. с находящото се в тях обзавеждане и оборудване, намираща се в 

с.Алеково, община Алфатар, ул.”Алеко Константинов” № 58, АОС(ч) 

№12/26.06.2000г. с предназначение за задоволяване на здравните услуги на 

населението в община Алфатар: наемна цена на месец в размер на 59.04(петдесет 

и девет лева и четири стотинки.)лв., без включен ДДС и ДДС в размер на 

11.81(единадесет лева и осемдесет и една.стотинка)лв. 

2. Дава съгласие за предоставяне под наем за срок от 10 (десет) години, на „Д-

р Христо Куртев жител на с. Алеково, община Алфатар, ул.”Алеко Константинов” 
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№58, жилище намиращо се на втори етаж на сградата с 77,50кв.м. намираща се в 

с.Алеково, община Алфатар, ул.”Алеко Константинов” № 58, АОС(ч) 

№12/26.06.2000г с предназначение като ведомствено жилище: наемна цена на 

месец в размер на 36.43(тридесет и шест лева и четиридесет и три 

стотинки.)лв., без включен ДДС и ДДС в размер на 7,29(седем лева и двадесет и 

девет стотинки.)лв. 

3. Дава съгласие за предоставяне под наем за срок от 10 (десет) години, на “Д-

р Христо Куртев АПМП-ИП” ЕООД, ЕИК: 201601550, с адрес на управление 

с.Алеково, община Алфатар, ул.”Алеко Константинов” № 58, представлявано от д-

р Христо Лазаров Куртев гараж със ЗП 25.62 кв.м, намиращ се в с. Алеково, 

община Алфатар, ул.”Алеко Константинов” № 58, АОС(ч) №12/26.06.2000г с 

предназначение транспортно обслужване за и при предоставяне на здравни услуги 

на населението в Община Алфатар: наемна цена на месец в размер на 

17.17(седемнадесет лева и седемнадесет стотинки.)лв., без включен ДДС и ДДС 

в размер на 3,43(три лева и четиридесет и три стотинки.)лв. 

4. Дава съгласие за предоставяне под наем за срок от 10 (десет) години, на „Д-

р Христо Куртев жител на с. Алеково, община Алфатар, ул.”Алеко Константинов” 

№58, дворно място с площ от 8670 м
2
, АОС(ч) №12 от 26.06.2000г. наемна цена за 

година в размер на 92,16 (деветдесет и два лева и шестнадесет стотинки.)лв. 

5. Дава съгласие за предоставяне под наем за срок от 10 (десет) години, на „Д-

р Христо Куртев АПМП-ИП” ЕООД, ЕИК: 201601550, с адрес на управление 

с.Алеково, община Алфатар, ул.”Алеко Константинов” № 58, представлявано от д-

р Христо Лазаров Куртев, следния имот общинска собственост с предназначение за 

задоволяване на здравните услуги на населението в община Алфатар: Част от 

Здравна служба – лекарски кабинет - 16,22 кв.м и чакалня 6,00кв.м с находящото се 

в тях оборудване и обзавеждане, намиращи се в с. Бистра, община Алфатар, кв.14, 

парцел № 171, АОС(ч) №16/26.06.2000г. наемна цена на месец в размер на 

17.11(седемнадесет лева и единадесет стотинки.)лв., без включен ДДС и ДДС в 

размер на 3,42(три лева и четиридесет и две стотинки.)лв. 

6. Дава съгласие за предоставяне под наем за срок от 10 (десет) години, на „Д-

р Христо Куртев АПМП-ИП” ЕООД, ЕИК: 201601550, с адрес на управление 

с.Алеково, община Алфатар, ул.”Алеко Константинов” № 58, представлявано от д-

р Христо Лазаров Куртев, следния имот общинска собственост с предназначение за 

задоволяване на здравните услуги на населението в община Алфатар: Здравна 

служба -кабинет за преглед и чакалня  със ЗП от 16 кв.м., намиращи се в 

с.Кутловица община Алфатар, кв.9, пл.№ 167, АОС(п), № 7/10.12.1997г. наемна 

цена на месец в размер на 12,32(дванадесет лева и тридесет и две стотинки)лв., 

без включен ДДС и ДДС в размер на 2,46(два лева и четиридесет и шест 

стотинки)лв. 

7. Възлага на Кмета на община Алфатар да прекрати договори 

№1,2,3/04.01.2005г. между д-р Христо Лазаров Куртев и Община Алфатар. 

8. Възлага на Кмета на община Алфатар да сключи договор и предаде 

имотите. 
 

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен направеното предложение да 

стане решение, моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
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Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно: „Учредено право на 

безвъзмездно ползване на част от имот – частна общинска собственост”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Радка Желева – член на ПК 

”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за 

становище на комисията: 

Радка Желева: На заседанието на ПК говорихме и стигнахме до извода да се 

допълни: като т.3. „Да се сключи договор с Бюрото по труда гр. Дулово за 

безвъзмездно ползване върху част от обект частна общинска собственост с 

ползване на изнесено работно место”. 

Йорданка Узунска: След разговори с агенция по заетостта гр. Дулово се 

изясни, че след закриване на филиал Алфатар статута вече не е изнесено работно 

място. Така че тази т. 3 няма как да се впише, защото няма с кого да се сключи 

договор. Само ще се предостави място за ползване на Дирекция ”Бюро по труда” 

гр. Дулово и общината ще плаща разходите (ток,вода и др.), както досега. 

Радка Желева: Няма да се коментира повече, становището на комисията е да 

се приеме докладната. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и във връзка с чл. 12, ал. 6 от ЗОС 

и т. 10 от Договор № 4/02.06.2003г. между Д”Бюро по труда” гр. Дулово и община 

Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 227 
 

1. Отменя Решение № 241 от 29.04.2003г. на Общински съвет Алфатар. 

2. Прекратява Договор № 4/02.06.2003г. между Д”Бюро по труда”гр. Дулово и 

община Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно: „Решение №135 от 

протокол 019/22.11.2012 г. на Общински съвет Алфатар”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Радка Желева – член на ПК 

”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за 

становище на комисията: 

Радка Желева: На заседанието на ПК обединихме разискването на т. 4. 

„Решение №135 от протокол 019/22.11.2012 г. на Общински съвет Алфатар” и т. 5. 

„Учредяване правото на ползване на земеделски имот – общинска собственост за 

устройване на постоянен пчелин”, защото в т. 4. Пенчо Тонев е подал заявление, че 

се отказва поради здравословни причини и иска прекратяване на започналите 

процедури. А, в т. 5. сина му Пламен Тонев е подал заявление за учредяване на 

пчелин. Становището на комисията е: приема да отмени решение №135 от 

протокол  019/22.11.2012 г. на Общински съвет Алфатар и да разреши 

учредяването за устройване на постоянен пчелин. 
 

Златка Питакова: Имате ли въпроси или предложения? Няма. Зачитам 

предложението за решение на т. 4 от дневния ред: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, и във връзка с постъпило 

заявление с Вх. № 450/30.05.2013).от Пенчо Йорданов Тонев, жител на гр. 

Алфатар, ул. ”Ангел Кънчев” № 11, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното: 

РЕШЕНИЕ № 228 
 

1. Отменя Решение № 135 от протокол 019/22.11.2012г. на Общински съвет 

Алфатар - за учредяване възмездно право на ползване на част от поземлен имот с 

идентификатор № 00415.188.506 – публична общинска собственост в местност 

„Пясъка могилите” в землището на гр. Алфатар, в размер на 1,000(един) дка. за 

устройване на постоянен пчелин за срок от 10 години на Пенчо Йорданов Тонев, 

жител на гр. Алфатар”, ул.”Ангел Кънчев ” № 11; 

2. Възлага на кмета на община Алфатар да прекрати започналата процедура. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно: „Учредяване правото на 

ползване на земеделски имот – общинска собственост за устройване на постоянен 

пчелин”. 

Златка Питакова: Други колеги, желаещи да изкажат мнение? Не. Зачитам 

предложението за решение: 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, и във връзка с чл. 11, ал. 1 от 

Закона за Пчеларството, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 229 
 

1. Учредява на Пламен Пенчев Тонев, жител на гр. Силистра, ул.”Бачо Киро ” 

№7 възмездно право на ползване на част от поземлен имот с идентификатор 

№00415.188.504 – публична общинска собственост в местност „Пясъка могилите” в 

землището на гр. Алфатар, в размер на 1,000 (един) дка. за устройване на 

постоянен пчелин за срок от 10 години  

2. Размерът на годишния наем се определя съгласно чл. 30, ал. 1, т .8 от 

Наредба за определяне и администриране на местните такси и цени на услугите на 

територията на община Алфатар, приета с Решение № 46./18.03.2008 г. на 

Общински съвет – Алфатар. 

3. Възлага на кмета на община Алфатар да определи местонахождението на 

място за устройване на постоянен пчелин в поземлен имот с идентификатор 

00415.188.504 и достъпа до имота. 

4. Разходите за обособяването на парцела като отделен поземлен имот и 

въвода във владение да са за сметка на бюджета на община Алфатар. 

5. Възлага на кмета на община Алфатар да сключи договор за ползване. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно: „Учредяване на безвъзмездно 

право на ползване върху земеделски имоти частна общинска собственост”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Радка Желева – член на ПК 

”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за 

становище на комисията: 

Радка Желева: Доста се коментира тази докладна. Разбра се, че само на тези 

115 дка им изтича договора, а на останалите през 2015 година. Комисията реши, че 

ще е по-добре договора на тези ниви да се подпише за 2 стопански години, за да се 

изравни с другите, а и ще съвпадне с края на нашия мандат. Уточни се, че след 

прибиране на реколтата ще се направи отчет за изразходваните средства на 

Сдружението с нестопанска цел в обществено полезна дейност „Футболен клуб-

Добруджанец” гр. Алфатар. Комисията прие срока на договора да е до 30.09.2015 г. 

Златка Питакова: Аз ще гласувам въздържала се, защото този отчет се 

изисква от ОбС от преди няколко месеца и не сме го получили досега. Трябва да 
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знаем как се разходват средствата – за какво се използват? Нямам против фудболния 

клуб, но трябва и отчет. 

Живка Великова: Отчета може да се направи и без новата план - сметка. Аз 

не съм запозната с това, какви приходи има от тези земи и какви са разходите на 

сдружението. Радвам се, че има футболен клуб и че децата имат желание да играят. 

Радка Желева: Има декларация от г-н Петър Иванов по чл. 14, т. 2 от закона 

за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. Той ще се въздържи от 

гласуване, тъй като е председател на „Футболен клуб-Добруджанец” гр. Алфатар. 

Росица Иванова: Предлагам, ако е възможно за другата сесия да се изготви 

този отчет. 

Нели Маринова: Подкрепям предложението на г-жа Росица Иванова. 

Иван Енчев: Един от мотивите ми при внасяне на дакладната записка е да 

има яснота за тези 115 дка зем. земи, дали ще бъдат отдадени на „Футболен клуб-

Добруджанец” гр. Алфатар или ще бъдат включени в предстоящия търг. Който 

спечели търга също трябва да има време да си подаде декларация по чл. 68 и 70 в 

общинската служба по земеделие, който е до края на м.юли 2013г. 

Янка Господинова: Ако не гласуваме сега, няма да влезем в срокове! Това е 

малко задължаващо. Защо не вкарахте докладната преди два месеца, защо не 

направихте отчета до сега, в момента ни поставяте пред свършен факт? 

Живка Великова: Имате време, срока за подаване на декларацията е 

31.07.2013 г. 

Златка Питакова: Има правила за провеждане на заседание на ОбС, нека да 

ги спазваме и се изслушваме. 

Радка Желева: Аз предлагам предложение за гласуване: да допълним като 

т.5. Председателя на СНЦ «Футболен клуб-Добруджанец» гр. Алфатар се 

задължава да предостави финансов отчет в 7 /седем/дневен срок от вземане на 

решението, в срока за обжалване, преди да влезе в сила решението. 

Живка Великова: Ако не се внесе в срок, а сме гласували „За”, какво ще 

правим? 

Нели Маринова: Отказваш се от гласа си! 

Златка Питакова: Предлагам да се гласуваме предложението на г-жа Желева: 

т.5. Председателя на СНЦ «Футболен клуб-Добруджанец» гр. Алфатар 

се задължава да предостави финансов отчет в 7 /седем/ дневен срок от 

вземането на решението. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 5; „против” – 0; „въздържали се” – 3. 

 

Златка Питакова въздържала се Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов - 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Иван Енчев: С взетото решение основанието трябва да се промени. 
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Златка Питакова: Ще допълним в онованието към чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА и т. 23. 

Нели Маринова: Областния управител не чете протоколите и решенията, и 

затова се приемат. Ако си беше направил труда да ги прочете, ще сме смешни и ще 

ги върне, защото не са законосъобразни, че са на емоция. 

Янка Господинова: Г-це Маринова, в този ред на мисли излиза, че сте по-

компетентна от областен и зам-областен управители. 

Златка Питакова: Колеги, моля за тишина в залата! Други въпроси. Зачитам 

предложението за решение с направеното допълнение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 4 от ЗОС, чл. 

16”А” от НРПУРОИ на община Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 230 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване на Сдружение с нестопанска цел 

в обществено полезна дейност »Футболен клуб-Добруджанец» гр. Алфатар, 

регистрирано с Решение № 755/19.09.2005 г. в СОС ф.д № 381/2005г. върху 

следните земеделски имоти по начин на трайно ползване – ниви: 

А.) Част от Имот № 156022 в местност „Денев дол”, с площ 100,000 дка, 

АОС №79/01.08.2001г. 

Б.) Имот № 037046 в местност «Узунски блок» с площ 14,999 дка, АОС 

№214/16.07.2004г. 

2. Учреденото безвъзмездно право на ползване на посочените по-горе имоти е 

с предназначение за отглеждане на едногодишни полски култури; 

3. Срокът на правото на ползване е за 2 стопански години – до 30.09.2015 г. 

4. Възлага на Кмета на общината да сключи договор за ползване и предаде 

посочените имоти в т. 1 на Председателя на УС на СНЦ «Футболен клуб-

Добруджанец» гр. Алфатар. 

5. Председателя на СНЦ «Футболен клуб-Добруджанец» гр. Алфатар се 

задължава да предостави финансов отчет в 7/седем/ дневен срок от вземането на 

решението. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 5; „против” – 0; „въздържали се” – 3. 

Златка Питакова въздържала се Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов - 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 

 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги. Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 
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ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно: „Учредяване право на строеж 

на фирма ЕТ „ЧЕДИТА - Чавдар Ченев”, върху имот частна общинска собственост. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Радка Желева – член на ПК 

”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за 

становище на комисията: 

Живка Великова: Много пъти сме казвали, че на заседанията на ОбС трябва 

да присъства вносителя на докладната. Аз няма да гласувам нито „За”, нито 

„Против”, нито „Въздържала се”. Днес тук няма никой от фирмата ЕТ”Чедита – 

Чавдар Ченев” – нито собственика Чавдар Ченев, нито упълномощената Живка 

Симеонова. Тогава как се е озовало тук това отворено писмо от нейно име? 

Християна Живкова – гражданка: Майка ми Живка Симеонова е извън 

България. Аз съм тук от нейно име, защото също съм заинтересована от въпроса. 

Златка Питакова: Внесено е в ОбС лично от Живка Симеонова. 

Радка Желева: На заседанието на ПК разгледахме докладната и прочетохме 

писмото. Комисията счита, че няма законови пречки, няма основание да се направи 

отказ за строеж на този частен имот. Има работни места, има площадка, където 

могат да отидат родителите с децата си. Комисията прецени, че може да се приеме 

решението. 

Живка Великова: Председателя на комисията г-н Марин Пейчинов каза на 

заседанието на ПК, че е със смесени чувства, и че на заседанието на ОбС ще се 

вземе решение. 

Радка Желева: Останалите от комисията сме съгласни. Г-жа Росица Иванова 

се отказа от гласа си, поради роднински връзки. 

Росица Иванова: Той е доведен син на вуйчо ми. Нямам пряка родствена 

връзка, но се отказвам от гласа си. 

Златка Питакова: В допълнителните разпоредби от закона за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси пише: 

1. "Свързани лица" са съпрузите или лицата, които се намират във 

фактическо съжителство, роднините по права линия, по съребрена линия - до 

четвърта степен включително, и роднините по сватовство - до втора степен 

включително, както и физически и юридически лица, с които лицето, заемащо 

публична длъжност, се намира в икономически или политически зависимости, 

които пораждат основателни съмнения в неговата безпристрастност и обективност. 

Живка Великова: Предлагам докладната да се отложи за следващо заседание, 

при присъствие на собственика или упълномощено лице на фирма ЕТ „ЧЕДИТА - 

Чавдар Ченев. 

Златка Питакова: Предлагам да гласуваме предложението на г-жа Живка 

Великова: докладната да се отложи за следващо заседание, при присъствие на 

собственика или упълномощено лице на фирма ЕТ „ЧЕДИТА - Чавдар Ченев. 

 Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 5; „против” – 4; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова против 

Живка Великова за Петър Иванов против 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 
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Росица Иванова за Радка Желева против 

Тюркян Мехмед против   
 

 ПРИЕМА СЕ. 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, предлагам ОбС – Алфатар да 

вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 231 
 

1. Отлага за разглеждане докладна записка: „Учредяване право на строеж на 

фирма ЕТ „ЧЕДИТА - Чавдар Ченев”, върху имот частна общинска собственост за 

следващо заседание на ОбС, при присъствие на собственика или упълномощено 

лице на фирма ЕТ „ЧЕДИТА - Чавдар Ченев”. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 5; „против” – 4; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова против 

Живка Великова за Петър Иванов против 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева против 

Тюркян Мехмед против   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно: „Даване съгласие за бракуване 

на ДМА /транспортни средства/ собственост на Община Алфатар”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Радка Желева – член на ПК 

”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за 

становище на комисията: 

Радка Желева: Становището на комисията е да се приеме докладна записката. 

След като е нямало желаещи на търга да закупят превозните средства, не са 

продадени, нека да се бракуват и предадат на вторични суровини.  

Златка Питакова: Други въпроси? Зачитам предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и във връзка с чл. 22, ал. 1 и ал. 2 

от Закона за счетоводство, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 232 

 

1. Дава съгласие за бракуване и предаване на вторични суровини на следните 

ДМА/транспортни средства/, собственост на Община Алфатар: 
 

№ по ред Вид и описание на транспортното средство Регистр. № по ЗДП 

1. Лек автомобил „Нисан Съни” СС0621СС 

2. Лек автомобил „Рено Трафик” - Фургон СС0846СС 

3. Автобус „Кента - Чавдар” 11 МЗ СС2084АК 

4. АТС-59 Инв. № 13 

5. АТС-59Г Инв. № 12 
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2. Възлага на кмета на общината да извърши необходимите действия по 

изпълнение на т. 1. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова отсъства Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов отсъства Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

9.1. Молба от Пауна Христова Банчева. 

9.2. Молба от Стойка Иванова Илиева. 

9.3. Уведомление от Росица Стефанова Кирилова. 

Златка Питакова: Да разгледаме молбата от Пауна Христова Банчева. Г-жа 

Банева иска финансови средства за закупуване на цигли или строителни материали 

за довършване на покрива на къщата си. Според мен, Община Алфатар няма тази 

възможност. 

Нели Маринова: Какво ще каже кмета на общината? 

Йорданка Узунска: Когато започна ремонта, беше помолила за помощ и ние 

направихме, каквото можахме. Чакаше пари от ренти, за да го довърши, но явно не 

са й стигнали. Сега пак иска помощ. С финансови средства нямаме възможност да 

се помогне, с хора за ремонт също. Хората, които са по програмите имат точно 

определен график, а работниците от общината ремонтират общинска собственост. 

Живка Великова: Аз съм против. Преди две години и половина работех към 

„Джет кредит” и тогава госпожата изтегли кредит за закупуване на цигли и 

строителни материали за покрива. Когато започнах да я търся за вноските, нищо не 

беше закупила, а парите ги нямаше. 

Златка Питакова: Становището на голяма част от общинските съветници е, 

че нямаме възможност община Алфатар да й помогне. ОбС ще й даде писмен 

отговор. 

2. Молба от Стойка Иванова Илиева. 

Златка Питакова: Г-жа Илиева има много хубави експонати. Имала е 

разговор за хонорар с г-жа Пенчева, но нищо не е получила до сега. 

Радка Желева: За рафтове, ако общината има останали такива от училищата 

или от другаде, може да и се предоставят. Никой не събира такава такса и не зная 

по какъв начин ще стане с хонорара.  

Йорданка Узунска: На бараката, в която си държи експонатите и трябва 

боядисване, имам нещо в предвид, но първо трябва да отида и да огледам и тогава 

ще кажа. Нека първо да видя какво има да се ремонтира и какви ще са разходите! 

На следващата сесия ще ви дам отговор. Изложбата трябва да е достъпна за хората, 
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които искат да я посетят, но и да е срещу заплащане. За ремонта: не говоря за 

средства от общината, а за спонсорство, дарение от лични средства. 

Янка Господинова: Като ще се инвестира, да се намери помещение, нещо 

малко и там да се сложат експонатите. Никой няма да знае, че в горната част на 

града има изложба, а все пак това е изкуство. Нека кмета и госпожата да се 

срещнат, да говорят и после ще се реши какво може да се направи. 

Радка Желева: Преди бяхме и предложили стая от старото училище, но тя 

отказа, защото се страхува да не се разбие и  се откраднат експонатите. 
 

3. Уведомление от Росица Стефанова Кирилова – за ползване на трите 

минути за въпроси и изказване, като гражданин. 

Росица Кирилова: Уважаеми общински съветници, уважаема госпожо кмет, 

уважаема общинска администрация, поводът за моите 3 минути изказване е след 

като разбрах, че общински съвет и общинска администрация ги дели не само един 

етаж, но и много повече. Тук съм по повод една обществена поръчка пълна с много 

нарушения. Става въпрос за назначената комисия, която да проведе процедура за 

избор на изпълнител по проект ”Реконструкция и рехабилитация на 

водоснабдителни системи и съоръжения - с. Алеково - с. Васил Левски, общ. 

Алфатар”. Тази поръчка е от времето, когато е била кмет г-жа Радка Желева, но не 

се е състояла. Процедурите започват сега, когато г-жа Йорданка Узунска е кмет. От 

Общински съвет никой няма достъп до тази информация, макар че на 09.03.2012 г. 

ОбС гр.Алфатар приема решение № 048, с което сформира председателски съвет за 

участие при съставянето на дневния ред за заседания, участие в комисии за избор 

на изпълнители по инвестиционни проекти и др. Но в състава на комисията липсва 

такъв представител. Той е приет да бъде в резерва, защото няма подготвен човек. 

Членовете в комисията  трябва да не са свързани лица, но трима от тях са свързани. 

Има нещо страшно, което е станало: плика от ценовата листа на единия участник 

не е подписан от комисията. По закон процедурата е невалидна и трябва да се 

върне отново. В разплащателна агенция казаха, че трябва да го видят и аз им 

изпратих снимка. След като не е изпълнено решение № 048 от 09.03.2012 г., в 

случай че назначената комисия допусне съществени грешки и това доведе до 

финансови корекции за Община Алфатар, кой от Община Алфатар ще бъде 

отговорен за това? Откъде ще вземе пари общината да плати тези финансови 

корекции, които за съжаление ще ги има. 

Златка Питакова: Г-жо Кирилова, 3-те минутки изтекоха. Това са доста 

интересни неща и ако останалите общински съветници нямат възражения може да 

продължите. 

Янка Господинова и Живка Великова: Да. Съгласни сме. 

Нели Маринова: Да, това са важни неща, но за съжаление се налага да 

тръгна. Моля да ме извините. 

Росица Кирилова: Всички знаете, че има условия при оценка и класиране на 

участниците. Комисията оценява, но не взема под внимание, че едната от фирмите 

предлага 100-годишен гаранционен срок, който е недопустим. Даже г-жа Узунска и 

г-жа Донева са били на специално обучение. Излиза, че са проиграли парите на 

общината. Липсата на общински съветник като представител в комисията е 

умишлено, ценовата листа не е подписана. Г-жа Узунска казва, че не е забелязала 

неподписания плик. Трябва да се състави комисия, но няма друг протокол. Или г-
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жа Узунска лъже, че е дала разпореждане или няма съставен протокол. Дадохте ли 

писмени указания за преразглеждане г-жо Узунска? 

Йорданка Узунска: Да, дала съм писмени указания, но няма протокол. 

Росица Кирилова: Имам решение на КЗК, ще ви го дам. Трябва да искате и 

да видите цялата документация за поръчката. Да прочетете обосновката на едните 

и на другите. От решенията на КЗК и ВАС е видно, че единият участник предлага 

100 години гаранционен срок и това е прието като реален срок от комисията? В 

същото време ДФЗ в свои указания посочва именно подобни срокове като 

основание за финансови корекции по проекти. От отговор на поставен въпрос от 

участник в конкурса е видно, че Възложителя на обществената поръчка е поставил 

условие, всеки гаранционен срок да се представи в оригинал от сертификати за 

вложените материали, както и гаранции от производителя. Съгласно това, при 

установено несъответствие на предложените минимални гаранционни срокове на 

определените дейности и работи, съгласно Наредба № 2/31.07.2003 г. на МРРБ, 

участникът получава 0 точки по този показател. В случай, че комисията не се 

съобрази с условието на възложителя, това отново ще бъде основание за финансова 

корекция на проекта. За нарушенията на комисията мисля, че г-жа Узунска няма 

вина, върху нея има натиск и това не е от страна на г-н Иван Енчев! Аз искам да 

попитам в случая ОбС гр. Алфатар, как ще защити интересите на Община Алфатар 

като няма представител в комисията? Кой ще носи отговорността, че комисията 

прави грешки? Кой ще поеме вината за финансовите корекции? Това е 

манипулация! 

Златка Питакова: Моля, кметовете на кметствата и кметските наместници да 

си вземат част от брой първи на вестника, издание на Общински съвет-Алфатар за 

населението. Това издание струва 400 лева и общински съвет няма да издържи 

финансово. Така че трябва  да има корекция на бюджета на ОбС, или ако е 

възможно да си поделим разходите с община Алфатар, защото в него се поместват 

материали за Община Алфатар!На следващата сесия ще внесем докладна, за да се 

реши колко често ще се издава вестника – всеки месец, на два месеца или на 

тримесечие? 

Янка Господинова: Предлагам да се издава всеки месец, за да има 

прозрачност. 

Колеги имате ли други въпроси, мнения, предложения? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС – Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 15.30 часа, като благодари на 

съветниците. 

 

28.06.2013г.·      ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

гр. Алфатар       /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


